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Z VEŘEJNÉII0 ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE STATENICE

DNE  18. ČERVNA 2012 V  19 HODIN

V BUDOVĚ OBECNÍHO ÚŘADU STATENICKÁ 23, STATENICE

1.                 Zahájení

StaLrosta zahájil jednání v  19 hoďn.  Přivítal přítomné občany a zastupitele.

Konstatoval, Že je při'tomno vš ech 9 zastupitelů.

Zapisovatelkou bude paní

Řízením zasedání byl pověřen zastupitel pan    který se ihned ujal této fimkce.

2.                 Schválem' ověřovatelů

Po diskusi  zda místostarostka může být ověť ovatelkou zápisu,  starosta návrh na ing.  Šmardovou stáhl a navrhl  pana Mrázka a

pana Nyklase.

Návrh  usneseni. č.  124#/3

Zastupitelstvo schvaluje jako zapisovatele pam Nyklase a pam Mrázh

Pro:  9          Proti:  O    Zdržel se:  O

Usnesení č.  124/2/3  bylo scliváleno

3.                Schválen í pTogramu

1.                 Zahájení

2.                 Schválen í ověřovatel ů

3.                Schválení programu

4.                 Kontrola plněni' minulých  usnesení

5.                 Zpráva o čínnosti obce a obecního úřadu od minulého veřejného zasedáni'

6.                 Schválení jednaci'ho řádu  zastupitelstva

7.                 Pořízeni' nového územni'ho plánu

8.                Schválení  závěrečného účtu obce za rok 20 l l

9.                 Určení auditora pro přezkoumání hospodařeni' za rok 2012

10.               Rozpočtové opatření č. 2/2012

11.               Personální a organizačn]' záležitosti

] 2.              Různé

1.                 Přijetí daru od  Letiš tě praha a.s.  v rámcí  programu žijeme zde společnč

2.                 l ].  etapa vodovodu a kanalizace projednání financování  stavby
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3.                 Zásobování obce pitnou vodou připraví  ing.  Kopinec

13.              Diskuse s občany

14.              Závěr

Pan Mrázek přečetl výš e navržený program, paní Nováková doplnila progmm následovně:

l.Zahájení

2. Schválen í ověřovatelů

3. Schválení programu

4.Kontrola plnění minulých  usnesení

5.Zpráva o činnosti obce a obecního úřadu od minulého veřejného zasedáni.

6. Schválení jednacího řádu zastupitelstva

7.Pořízení nového územního plánu

8.Schválení závěrečného účtu obce za rok 2011

9. Určení auditora pro přezkoumání hospodaření za rok 2012

10.Rozpočtové opatření č.  2/2012

11.Personální a organizačni' záležitosti

1 1.1.Životní prostředi'

12.Různé

12.1.Přijetí daru od Letiš tě Praha a.s.  v rámci programu Žijeme zde společně

12.2.    11.  etapa vodovodu a kanalizace projednání financování stavby

12.3.Zásobování obce pitnou vodou připraví ing.  Kopinec

12.4.H lasování zastupitelů

12.5.Doprava v obci a s ní  související zabezpečení

12.6.Volba člena finančního výboru

13.Diskuse s občany

14.Závěr

Návrl.  usnesení č.125/3/3

Zastupitelstvo schvaluje program veřejnél)o zasedání v upravené podobě

Pro: 8          Proti: O    Zdrželse:  l

Usneseni' č.  125/3/3 bylo schválemo

4.               Kontrola olnění minulých  usnesení



Byly uzavřeny smlouvy na pokrytí neinvestičních nákladů na žáky základních a mateřských  š kol  v celkové částce Kč

1.054,339,?

Odpověd' starosty: některé ano u jiných jsme upozomili na nepřesnosti a žádáme opravu v počtu žáků.

Proběhlo jednání  s fimiou Cpl ohledně systému infTastruktury varianty A?

Odpověď starosty:  Schůzka bude 22.6.2012

Zastupitelstvo bere tyto informace m vědomí

5:  Zi)ráva o činnosti obce a obecniho úřadu od mhulého veřeiného zasedání

Obecní úřad v současné době eviduje 530 nemovitostí  s číslem popisným a více jak 200 chat s číslem evidenčním.  Evidujeme

zaLrovcň  1127 občanů s tr\/alým pobytem v obci. To znamená, Že jedna nemovitostje obývána 2  lidmi  s trvalým pobytem

v obci.  BudemeIi  počítat 3  osoby najednu nemovítost`  dostaneme se k čislu  1600 obyvatel  i  více. Znamená to,  Že díky tomu

přichází obec v daňových přijmech,   vypočitaných najednoho občana s trvalým pobytem v obci ve výš i 6500 Kč.   ročně o
minimálně 3  mil.  KČ, které pochopitelně v obecním rozpočtu chybí. Obecn[ úřad musí ale obsk)užit v přenesené státní správě

vyš š í počet občanů.  než kolik jich v obci je hláš ených.  Pno srovnání Horoměřice mqií přes  1000 čísel popisných a počet

obyvatel a 3400 obyvatel.  Obec  Úholíčky má 230 čísel popisných a 733 trvale hláš ených občanů. Z toho je zňejmé,  Že jenom

stavební agenda, která muBí obsloužit více jak 700 nemo`/itostí, je značná.  Obec má také  19 km místních komunikací, které

by mněla zachovat sjízdnými  v zimním období a čistými a průjezdnýmí v  letním období. To zajiš •ují 2 technici  s jednou
novou a druhou již dosluhující multikárou. To je několik skutečností, které jsou důležité k pochopení někdy až pmiš

vypjatých situací v obci. Díky neexistenci  š kolek a základních Škol je řada rodin přihláš ená mimo obec. To způsobuje menš í

státní dotace na chod obce.

Ve sledovaném období doš lo k rychlému nedostatku pitné vody a tojak v dodávkách z Tuchoměřic, tak v dodávkách

z Velkých Přílep. Ze statistk je možné snadno dovodit, že nočni automatické zalévání a v jamím období i napouš tění bazénů

je to hlavní příčinou kritického  stavu.  Ing.  připravuje podrobnějš í statistické údqje k této záležitost].  Je asi

prokazatelné,  Že díky blízkosti  Prahy a zpevněných ploch Letiš tě Prahajsme v určitém deš •ovém stínu a to způsobuje
nedostatek vody. Je proto třeba.  aby si  vš ichni občané tuto skutečnost uvědomili a byli vůči  sobě ohleduplní a \/yuží`/ali

deš •ovou vodu na zalévání a nelikvidovali ji jiným způsobem na vlastních pozemcích, zejména pak odváděním deš •ové vody

do kanalizace.

Proběhlojednání o situaci v zásobování pitnou vodou za účasti  pana Ot  a starosty.

Bylo dohodnuto, Že Alfa Praha počítá s využitím vodojemu pro potřeby obce. Vódojem by se měl začít stavět na podzim. Je
na obci vymyslet trasu propojení vodojemu s vodovodním řadem, který zásobuje obec pitnou vodou  z  přivaděče

Tuchoměřice

Proběhlo rovněžjednání s majitelem společností  1.  Vódohospodářská společnost ing. AIš em ajejím ředitelem ing lvanovem.

Potvrdili, že snížili dodávky pitné vody z Tuchoměřic na co možná nejnižš í míru a to v pátek  18.  května`  Pot\Írdili, že hlavní

příčinou je zalévání zahrad.  zejména v noci  a napouš tění   bazénů v jarním období. To způsobuje, že se vodojem ve Vélkých
Přílepech, ale i  v Tuchoměřicích   v noci nenaplní.  Výkyvy ve spotřebě nárůst až o 60 70% nelze vykrýt ani dalš ím

podstamým rozš iřením kapacity.  Jedmou možností jc v době sucha s i)itnou vodou š etřit a chovat se ohleduplně.  Co se
mechanických nečistot týče, tak oba pánové upozomili na skutečnost.  Že  instalací filtm se dále sniží tlak. Z toho důvodu byl

filtr v mmulosti ze Šachty odstraněn.  (názory na vliv filtm na tlak vody se velmi různí).  Nicméně v  průzkumu názorů budeme

dále pokračovat

x##v';•á#=##:#:i.##gs,?#::##Z1;+:á#i?L#mg'####l*?n•
Jednáním s vedenim provozovatele ČOV Roztoky u Prahy bylo dohodnuto,  že tuto službu budou pro obec zajiš •o\Íat oni.

00bčanébylionovémposkytovatelitétoslužbyinformování.

Uskutečnilo sejednání  starostů obcí  Úholičky,  Statenice a V.  Přílepy za účasti  místostaros[y obce V.  Přílepy.  Pť i  schůzce byl

dohodnut dalš í postup ve vytyčování náhradní tra§y vodovodního při`/aděče.

Jednal jsem s i , Alfa Praha o vodojemu ajeho využití pro obec.  Do konce čer`/na bude předložena smlouva,

klerá zavazuje Alfii Praha vodojem v areálu Bouš ovský postavit a umožnit obci napojení na  stávaiící vodovodní řad

zásobující obec z Tuchoměřic.  Je na obci, aby rozhodla o místě napojení a podniknut{ kroků k povolení této infiastruktumí

súvby.

Ve čt`Írtek  14. Čer`Ína proběhlo jednání s panem  z KSÚS o těchto záležitostech:

                  lnfomace o studii bezpečnosti na ll/240 a místních komunikacích a možnosti KSús  jejich realizaci
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                  Neexistence zábradlí podél chodníku v čemém vole

                   Souhlas s úpravou podchodu pod silnicí  ll/240

                  Odvodnění komunikace 3. třídy do  statenic po sjezdu z Kralupské

                 Odvodnění komunikace u oú

                  Zqjiš tění bezpečného přechodu dětí u oú  v případě, že tam bude š kolka

Chtěl bych poděkovat ing.    za aktivní účast najednáních o dodávkách pitné vody.

Zastupitelstvo bere tyto infbrmace na vědomí

6.  Schválení  iecdnacího řádu zastuoítelstva obce Statenice

Starosta navrhl pfijmoutjednoduchý jednací řád, který zní takto:

JEDNAci ŘÁD

Zastupilelst`]a obce Stalenice

Schválený naveřejnémzasedánldne      `.     Podle par. 96zákona č.12/2000Sb.  o obcích

Článek 1

Zasedání 'zasiupiielstva obce jsou veřejná. Jednáni předsedá siarosta, zásiupce starosty nebo jiný člen zcistupitelstva obce.

Článek 2

Zasiuplielstvo obce je schopno se usnáš et, jeli příiomna nadpolciviční věiš ina vš ech jeho členů.

K plainém usrieserií, rozhodri:uií, nebo volbě je iřeba souhlcisu ruidpoloviční větš iny vš ech členů zastupiielstva obce

Článek 3

Zásadní podkladcrvé maieriály k proýednávar[ým záíežiiosiern obdrží členové zasiupi[elsNa obce spoÍu s pozvánkou na

zasedání`  Dalš í materiály mohou obdržei při zahájení zcisedání nebo před zahájením proje dnáyáni konkrétní záležiiosti.

Pro veřejriosi jsou podkladcivé maieriály k nahlédnutí v úředních hodinách na obecním úřadu.

V případě námitek rozhodne zastupiielsrvo obce o dosia[ečnosii a způsobilosti podkladů při schvalování programu zasedání

Č'ánek 4

Aby bylo zasedáni platné, musí býi dodržena následující pravidla:



Při zahájení zasedánl ]e  korM[aiován i)očet přítorMých členň zasiupitelstva z důvodu usruíš eníschopnosti

Je určen zapisovatel

Jsou zvolenl dva ověřovatelé zái)isu.

Pokud je  na programu taůná vcilba. ]e zvolena nejméně tříčlenná volební komise.

Jsou konstatcNái'o) případné připornínky k zápisu z předchozího zasedárii a je o nich rozhodrruio

Je  podána zpráva o plnění usnesení z předchozího zasedání`

Je schválen program zasedání.

Jsou projedriány body schvále ného programu

Článek 5

Rozpravaje vedena ke každému bodu zvláš •.  Kjednomu problému rnůže vysioupii diskuiujíci pouze dvakrát` 0 výjirnce

rozhodnou zastupitelé  hlasováním bez diskuse.

Délku diskusního příspěvkM může  předseda]ící orriezit na tři minuD} V případě riámiiky proti iomuio omezení rozhodne

zasiupiielstvo hlasováním.

Technické připomlnlq) k formé jedriání lze přednést přednosiné.  Předsedající má právo udělit slovo ke kráiké fakiické

připomínce a odebrai je. V průběhu ro..prc(vy nriže býi podán procedurální náiirh, o němž se bezprostředně hlasuje.

Rozprava konč í vyčerpáním diskus ních příspěvků, nebo na základě zastupitelstvem odhlasovaného návrhu na jej í ukončen[.

Článek 6

Kjednotlivým bodům programu disku[ují ne]dříve členové zastupítelstva obce.  Po přednesení vš ech diskusních příspěvků

členů zastupitelstva udělí předsedaůící slovo riejprve občanům přihláš eným s příspěvkem k projednávanému bodu předem a

ná:sledně dalš ím,  kieří se hlásí.

Počet a délka vysioupeníje  omezKzn podobně jako v článlai 5

Článek 7

N ávrhy rozhodmií jorn"luje navrhovaiel.  P okud js ou k projednávar•ým ná`irhům nÁ:vrhy pozměňorvacl, riebo proiinávrhy,

hlasuje se nejprve  o nich`

Článek s

0 jednotltvých bodech i)rogran" je hlasciváno bezprostředrriž po jej ich proj ednání a tato rozhodr"tí jsou platná.

Ojednotílvém návrhu může býi hlasováno opakovaně v připadé, kdy exlstují pochybnosti o tom, zda hlascivání proběhlo

korekiné,  nebo v připadé,  že se  nedaří dosáhnoui potřebné vétš iny hlasů pro přijetí plainého usneseni.

V případě, že člen zasiupitelstva chce hlasovatjinak o usnesení, kieré již bylo přijaio. může navrhnout opakované zařazeníjiž

projednaného bodu ria program zasedání, následně bude zasiupiielstvo hlasovat o novém usnesení,  kieré zruš i či změní dříve

přtjaté usnesení



Na závěr zasedáni zasiupitelstvaje hlasiiě přečien souhrn vš ech odhlasovaných rozhodnuií ke kontrole jejich správnosii a

úplnos,l

Článek 9

Tiento jednací řád nabývá účinnosti dnem schválení.

V;e  Staienicích dne  .......

Ing. Jan Sládek  starosia

lng  Miroslava Šmardovámís iosiarostka

Pan navrhl velmi podrobný jednací řád` který upravuje nejen průběh vlastního zasedání, ale i dalš í okolnosti

související  se zasedán[m.  Starosta proto navrhl přijmout tento jednoduchý jednací řád. Navrhovaný jednací řád pana

bude upraven do přilohy tohoto jednacího řádu a bude upravovat takové záležitosti jako je předkládání materiálů

na zastupitelstvo, kdo se může účastnit diskuse na zasedání apod. Na příš tím zasedání zastupitelstva bude příloha

kjednacímu řádu projednána a eventuálně schválena. Zastupitelka Nováková požadovala i návrh pama  a chtěla

tyto dva řády propojit. Dále pan  požadovala, aby u každého usnesení bylo uvedeno kdo ajak hlasoval. Tím by

vznikly dvě verzc zápisu jedna se jmény zastupitelů jak kdo hlasoval a druhý bez této infomace, který je umos•ován na

stránkách obce. To se týkalo i hlasování o programu zasedání, schvalován ověřovatelů apod. Starosta tento návrh považuje za

komplikaci při sestavování zápisu zejména proto, žeje obsáhlý, aby dal občanům maximum infomací. Tedy ověřování

zápisu by bylo dvojí verze uložená na obecním úřadě a na stránkách obce. Navrhl, aby zastupitel navrhl, že chce jmenovitě

uvést, kdo ajak hlasoval u konkrétních hlasování. Navrhl tuto podmínku dát do připravované pť ílohy kjednacímu řádu a

nezačleňovat to do předkládaného návrhu. Připomenul, že záměrem jednoduchého jednacího řádu si připomenout, že jedná

zastupitelstvo a teprve potom se mohou vyjádfit občané. Paní  uplatnila požadavek, aby diskuse občanů nebyla

potlačovaná.   Paní  se zeptala na výklad trvání diskuse v délce 3  minuty.

Návrli  usnesení č.  126/6/3:

Zastupitelstvo schvaluje navržený jednací řád zastupitelstva obce Statenice s platností od následujícího veřejného

zasedáni'.

Výsledek hlasování:  pro 7 protí  1  zdržel se  1

Usnesení č.  126/6/3    l)ylo přijato

BBod7.PořízenínovéhoúzemníhoDlánu

Na dubnovém zasedání zastupitelst`/a v roce 2011  revokovalo zastupitelstvo pod bodem  12 programu usnesení o pořízení

územního plánu z  1.  března 2010. Nyní  musí obec rozhodnout o novém pořízení územního plánu, který vezme v úvahu  i

slcutečnost,  že 2. Změna územního plánu byla Nejvyš š ím správním soudem zruš ena  1.  Změna, která obsahuje nepřesnosti  a

nejasnosti. Pan  avrhL  aby zpracovatelem územního plánu byl doc.  Kaplan a to zejména proto, Že má vš echny

podklady k dispozici.  Starostaje toho názoru, Že by měli  b)ft oslovení ti architekti, kteří se na minulých pracích nepodíleli  a
to bez ohledu na názory o kvalitě odvedené práce.

Ná`/rh  iisnesení č.127W#:

Zastupitekwo:

1.                sch`Íaluje pořízení nového  územního  plánu a  ukládá starosto`Íi v souladu se schvá]enou  metodikou  o

zadávání veřejných zakázek malého rozsaliu vydat výzvu  k podávání nabídek na pořizovatele a zpracovateLe
územního  plánu obce s termínem  pro  podání nabídek do  15. červerice 2012 do  konce úředních  hodin

obecního úřadu.

2.                Bere na vědomí vyt`roření hodnotící komise ve sLožení:

.

Výsledek lilaso`Íání:  pro s  proti 0 zdržel se hlasování  1



Usnesení č.  127/7/3    bylo schváleno

BBod 8.  Schválení závěrečného účtu obce za rok 2011  oředlkládá ing. 

Závěrečný účet obce byl řádně publikován na úřední desce a na internetových stránkách obce. Závěrečný účet zároveň

proj ednal finančn í \Íýbor zastupitelstva.

Závěrečný účet obce Statenice  viz stránky obce

Příloha č.  1  Zápis   z finančního `/ýbom

Návrh  iisnesení č.128/8/3:

1.)             ZastLipitelst`ro obce statenice sclwaluje dle § 84 odst. 2  písm.  b) zÁkona ě.128/2000 Sb. o obcích ve

znění pozdějš ích změn a přcdpisů „Závěreěný účet obce Statenice za rok 20l• dle příloLiy k tomuto

materiálu a v souladu s § 17 zákona č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů ve zněmí

pozdějš ích  předpisů  a na základě zprávy auditora  o výsLedku  přezkoumání hospodaření se zá`rěi.em. že  byLy

zjiš těny chyby a nedostatky dle zákona č. 420/2004 Sb. celoroční hospodaření obce Statenice skončilo

s výhmdou spočívající v nei)růkazmosti vedení účetnictví a neodstranění medostatků zjiš těných při dílčím

přezkoumání nebo při přezkoumání za předcházející roky

2.)             Zastupitelst`Ío schvaLuje nái)ravná opatření tak. jak byly předneseny místostarostkou  ing.

Šmardwou:

NENAPRAVENÉ NEDOSTATKY z dflčího přezkoumávání dne 26.10.2011 (bod  1,2,3) a pfi přezkoumání

hospodaření za předchozí roky (bod 4):

1. Zpráva o výsledku přezkoumávání hospodaření obce roku 2010 nebyla součástí závěrečného účtu při jeho

projednávání, zprávu projednal pouze finanční výbor obce dne 8.42011  napraveno sch`ráleným  usiieseiiím  k

tomuto  bodu (č.4)

2.  Schválený rozpočet r. 2011  byl přenesen do výkazu FIN 212  M v odliš né podobě než byl schválen, a to v

příjmech na položce 4112,  ve výdqjích na parpgrafii 2212
o této skutečnosti byLo zastiipitelstvo inforrnováno, nicméně není možiié cliybu zpětně ve výkazu napravit 

důsledně je zkontrolován přenos scl]váLeného rozpočtu pro rok 2012 do výkazu FIN 212 M v tomto roce

3.  Rozpočtový výhled neobsahoval dlouhodobý závazek obce, a to údqje o úvěm k  1.12011  ve výš i  1.202.000,00

Kč

zastiipitelstvo sclwálilo  iiový  rozpočtoyý výhled  pro roky 20122015 (sch`Íálen dne  l8.4.2012h kde jsou

zohledněny údaje o přijatém  úvěru (zpčtně scl]váLit rozpočto`ý výh]ed obsaliující rok 2011 již nebyh) možné)

4.  Porovnáním  inventumího soupisu účtu 031  Pozemky k 31.12.010,  výpisu z listů vlastnict\Íí č.1001  pro obec

Statenice.  katastrální území  Statenice a evidence majetku obce byly zjiš těny tyto rozdíly:  např ....  vš e v k.ú.

Statenice

evidenc€ pozemků obce byla v letoš ním roce napravem

NEDOSTATKY z přezkoumávání hospodaření obce Statenice za rok 2011 ze dne  13 2.2012, tj . nedostatky

spočívající v neprůkaznosti vedení účetnictví:

1.   Inventumí soupis nebyl  vyhotoven ve stanoveném rozsahu  K účtu 03 1   Pozemky, byl  doložen jen soupis

vypracovaný firmou REAL SOFT k 31. ] 2.2011, který neobsaho`Íal potřebné náležitosti předložen  přehled

vlastnict`7í a jinýcli věcných  práv obce k 31.12.2012 list vlastnictví č.10001  pro obec  Statenice + list vlastnict`/í

č.  623

2.   Přiloha inventumího soupisu neobsahovala požadované údaje a informace, nebyl předložen výpis katastm

nemo`/itostí ČR výpis kůt@stru nemovitostí obce Statenice a obce Vélké Přílepy (kú. Kamýk u Vélkýcli

Přílep)  k 31.122012 je hotový
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3.)               ZastupiteLstvo ol)ce uk]ádá starostovi zaslat schválený  „Závěrečný   účet obce za rok 20lr včetně

zprávy auditora na Krajský úřad Středočeskél.o kraje do 30. 6. 2012 .

4.)              Zastupitelstvo §chva]uje zprávu auditora o výsledku přezkoumání hospodaření m rok 2010 se

závěrem, že byly zjiš těny chyby a nedostatky dle zákom č. 420C004 Sb.   Celoroční hospodaření obce

Statenice za rok 2010 skončilo s výhradou. Nedostatky jsou zal`rnuty v di]čí a závěrečné zprávě auditora za

rok 2011  a jejich náprava je součástí nápravných opatření za rok 2011.

Výsledek hlasování:  pro 7 proti 0 zdržel se 2

Usneseni' č.  128/8/3    byLo schváleno

Bod 9.   Určeiní auditora k ověření hosDodaření obce za rok 2012

Historicky je přezkum hospodaření prováděn pracovníky Krajského úť adu Středočeského kraje.  Starosta doporučuje v této

praxi pokračovat a informovat KÚ o tomto rozhodnutí.

Návrli  usneseiií č.129mo:

Zastupitelstvo schvaluje pověření Krajského úřadu Středočeského kraje přezkumem  hospodaření obce za rok 2012 a

ukládá starostovi tiito skutečnost Krajskému  úřadu písemně potvrdit.

Výsledek hlasování:  pro 9  i}roti 0 zdržel se 0

Usneseníč.1290A    bylo sch`Íáleno

Bod  10.   Rozoočtové oDatření č. 2/2012

Místostarostka ing.  Šmardová uvedla rozpočtové opatření 2/2012.  Dotazy k jeho obsahu nebyly.

NÁvrh  iisnesení  130/10/3:

Zastupitelstvo scl)valuje předložené rozpoětové opatření č. 2/2012

±                Vísledek hlasování: pro g proti o zdržel se o

Usnesení č.130/10/3 bylo  přijato

Bod11.PersonzálníaorÉ!aíanizačnízáležitosti

Starosta navrhuje, aby ing.  Šmardová vykonávala od  1.  července fiJnkci místostarostkyjako uvolněná.  Oblasti  její

zodpovědnosti bude mimo jiné oblast účetnictví, e\Íidence a správa majetku, agendy související s přenesenou působnosti státu

na obec.   Důvodem je skutečnost, že počet evidovaných obyvatel zdaleka neodpovidá počtu zde skutečně Žijících občanů

v  530 nemovitostech a vice jak 200 chatách.   Navíc stát přesou`Íá dalš í agendy na obce, jako jsou centrální registry. Ze zprávy

o přezkoumání,  i  když doš k) k prokazatelnému zlepš ení,  stále přetrvávtií nedostatky, které je třeba během roku 2012

s konečnou platností odstranit



Návrh  usiiesení č.  131/11/3:

ZastupiteLstvo schva]uje, aby ing. Šmardová `ÍykonávaLa funkci místostarostky jako uvolněná s působností předevš ím

v obLasti účetnictví. e`ridence a správě majetku obce a přenesené působnosti státu  na obec.

Výsledek hlasování: pro s proti 0 zdržel se  1

Usnesení č.13l/ll#    bylo přijato

#oč•=•k&L%Í:ápů#g)íh%o#p•kyn;š š :á::::ů:i::ů:š ::::;:;o*ikt=že#Ímfl•#i;;3::i::# Vo„
Třetí člen  výbom bude zvolen na přiš tím zasedání.

Tákjako ing.  pomáhá starostovi ve věcech zásobování pitnou vodou, tak by starosta chtěl, aby pan Pokomý s ním

spolupracoval v dalš ích   záležitostechjako je kanalizace.  Pan   souhlasí,  ale požaduje. aby byla zruš ena omezení pro

jeho jednání s investory. Po diskusi bylo konstatováno, že se nejedná o samostatnájednání s in`/estory, ale o pomoc a
spolupráci se starostou při jeho jednáních s nimi či jhými zájemci.

Návrh  iisnesení č.132/ll.a/3:

Zastupitelsm

                  Bere na `Íědomí resignaci místostarostky š mardové [ia funkci předsedkyně finančního výborLi

                  navrhuje zvolit předsedou finančníl)o výl)oru pana Kupce

Výsledek hlasování:  pro s   proti 0 zdržel se 0

Usneseníč.132/11.a/3   bylo schváleno

Bod  11.1  Životnf  Drostředi

Dne 2.5.2012 podala paní v té době mistostarostka obce) na Obecním úřadě   Statenice i)rohláš ení, že

nemůže nadále zastávat fúnkci předsedkyně stavebni komise.  Součástí stavební komise bylo  i životní prostředí.

Vzhledem k dané situaci,  paní prohlaš uje,  že nemůže zastávat též záležitosti týkqjící se životního prostředí.

ZzastupiteLstvoberetotoprohLáš enínavědomí.

Bod  12.1.   Přiietí dani od  Letiš tě Praha a.s.  v rámci DroQramu žiieme zJe soolečně

ti;.+iirá=ií2;#ku##m;##ipo####L::+z::E##i:;:rz•#g#r;:::=:#8i5
údržba deš •ové kanalizace,  obnova zeleně v obci,  likvidace čemých skládek apod.   Konkrétní použití bude známé po podpisu

smlowy a budete s ním seznámeni.

Návrh  usnesení č  132/12.lA:

Zastupitelstvo

                  Schvaluje přijetí daru ve `rýš i sl5 tis. Kč od Letiš tě praha a.s. v rámci programu žijeme zde

společně

•                  Pověřuje starostu tuto smlouvu  l9. června 2012 podepsat

Výsledek hlaso`/ání:  pro 9 proti 0 zdržel se 0

Usneseníč.132/12.lB     bylo sch`ráleno

BBod12.2.11.etai)avodovoduakanaliza+aceDroiednánífinaanncovánistavbv

Společnost Kryš tof Reality s.r.o. je   hvestorem výstavby 4 rodinných  domů v části Čemý Vůl Ke Kříži.  lnvestorje

pjipravený položit tlakovou kanalizaci a vodovodní řad pro celou oblast.  Tédy pro občany,  kteří se budou chtít připojit.

Pftbybylnásledujíci:
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1.                Kryš tofreality uzavře smlowu se zájemci, kteří zaplatí za přivedení kanalizace a vodovodu částku  loo 

120 tis.  Kč za připojenou nemovitost a zajistí si na vlastní náklady domovni příi)ojky, tj.  projektovou dokumentaci

včetně stavebniho povoleni a realizaci.

2.                Po dokončeni a zkolaudování  stavby převede Kryš tofreality s.r.o. tento majetek na obec za  l  Kč.

3.                Obec bude pracovat na získání dotace na stavbu kanalizace a vodovodu. V případě, že dotaci získá, bude

část občany vložených  prostředkůjim vrácena. Výš e dotace je do 60% nákladů /podle  letoš ních pravidel/

Druhou variantou je stavba vodovodního řadu a kanalizační tlakové stoky pouze pi.o část Čemého Vola` kterou investor

potfebuje pro svoji výstavbu. Zbývajíci' část této části  obce se dočká kanalizace a vodovodu později po ev.  získání státní

dotace.

Starosta upozomil na skutečnost. Že bez přispění občanů nebude možné dále budovat kanalizaci a vodovod v obci. Dotační

zdroje nejsou, nebo jsou velmi  omezené a budemeli  chtít dál sí• rozš iřovat, tak se na tom budou muset občané podílet.

Návrh jak financovat  11. etapu je jeden z možných. Při diskusi  požádala paní   o vyjádření obce o pfipojení a

financováním 9.  etapy, která se týká občanů postižených haváríí cistemy.  Starosta i)řislíbil vyjádření v této záležitosti.

Návrh  usnesení č.  133/12.2/3:

Zflstupitelstvo

                 schvaluje zÁměr renlizovat ll. etapu `rýsta`rl)y ka"IÍzace a vodovodu /Ke Kříži/ pomocí

soiikromého investora Kryš tof Reality s.ro.

•                 Ukládá starostovi pmjednat záměr s občany, kterých se `rýstavl)a týká

                  Předložit konečmu dohodu  mezi   Kryš tof  Reality a občany zastL]pitelstvu k projednání

                  Předložit ke sch`Íálení smliivní ujednání mezi obcí a Kryš tof Reůlity o realizaci  ll. etapy váK

Výsledek hlasování:  pro 9 proti 0 zdržel se 0

Usnesení  č.  133/12.2/3    bylo sclwáleno

Bod  12.3. Zásobování obce Dftnou vodou

Pan Koi)inec  infomoval o zásobování obce pitnou vodou následovně:

ž;:T!koy:ůenjěet,:eh,:dei,skkéap#y:vs•a,:epá::?TVuocdhooum=ř::;nán#ěož:::;:aTVoyz=e:jácíž::ostu?áy;a
Je propojena ; je možno ji  uzávěry rozčlenit např.  dle tlakových pásem .

Soustavaje zásobována z Pražské sítě dvěma přivaděči 1.Suchdol  Roztoky Velké Přílepy
2  .Ruzyně Tuchoměřice, Kněževes

Obec Stateníce je zásobována:

1.  Ze systému  Roztoky   V.Přílepy  je zásobováno nízké pásmo zahmující Čemý Vůl

a část Statenic   (  bez Radčan a Punčochy) .

2  .Od Tuchoměřic je zásobováno vyš š í pásmo (  Radčana )

Celý systém je spočítán  na normovou spotřebu   za den ( m3/den) . Koeficientyje vyjádřena

nerovnoměmá spotřeba za den , hodinu. Koeficienty nepostihují zalévání zahrádek, plnění

bazénu pitnou vodou u rod. domků .



Nerovnoměmá spotrebaje vyrovnávána z mistních vodojemů. Téměř v žádném případě není

vyš š í spotřeba zaj iš těna přivaděčem.

K vlastní sítuaci  v obci..

m zahájení působeni Hsystému v obci,  byl na územi. Velkých Přílep vybudován vodojem.

Jedna akumulační komora byla rezervována ( 400 m3  ) pro potřebu Statenic.   Později byl vodojem

zcela využit pro výstavbu  ve V.  Přílepech  .  Obec  Statenice je zásobována přimo z přivaděče

do Přílep, bez akumulace .

Z Tuchoměřic je zásobována oblast Radčan (tlakové důvody )

Porucha dodávky vody ve vyš š ím tlakovém pásmu v době    2528/5  měla v zásadě dvě příčiny:

1  .   Do  15.5.  spotřeba vody nepřevýš ila možnosti  soustavy. To znamená, že zvýš ená spotřeba

vodybylakiytavodojemy.Tutospotřebulzeo2načitjakázákladni.(100%),kterousoustavazabezpeči'.

Od  15.5 nad územím Statenic do 30.5. neprš elo .  Začala se zvyš ovat   denní spotřeba na úkor snižujíci' se

zásobě vody ve vodojemech  .  Od 25.5.26.5.  doš lo k snížení obsahu vody ve vodojemech v celé soiistavě

na nulu.  Doš lo k několikadenní   opakuji'cí se spotřebě dosahující až  170 % základní si)otřeby. To

současný stav soustavy neumožňuje zabezpečit.

Jak z toho ven?

    Do doby nežli  bude soustava doplněna vodojemy na území obce je nutmo iiezalévat  ploš ně

zahrádky, trávn íky atd.

                  Ve spoluprácí s ínvestory zabezpečit výstavbu vodojemů v obcí.  Domnívám se, že je nutno

zvýš it s nimi  intenzitu spolupráce a to bez postranních úmyslů.

                 přehodnotit závislost zásobováni' Obce přes Roztoky, protože objektívně hrozí,

Že v budoucnu nemusí am do vybudovaných vodojemů, v době sucha voda dotéci.

Zastupitelstvo bere tyto informsce m vědomi'

kdyazajakýchpodmínekdojdeknapojeníobčanůČVnavodovodakanalizacipřednostněobčanépostižení

havárií s naftou?
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  zaměřit se na přečerpávačku u pana Brávka, bude třeba souhlasu správce komunikace při poruš e potrubí a

nutnosti zásahu do silnice, zjistit před napojením ostatních občanů

Jan Sládek

Starosta

Ve Statenicích 29. června 2012

0věřovatelé zápisu: 8. Mrázek

J. Nyklas



POZVÁNKA
NA VEŘEJNÉ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 0BCE STATENICE

DNE 18. ČERVNA 2012 V 19 HODIN
V BUDOVĚ OBECNÍHO ÚŘADU STATENICKÁ 23, STATENICE

Návrh programu:
1.   Zahájení

2.   Schváleni' ověřovatelů

3.   Schválení programu

4.   Kontrola  plnění minulých  usnesení

5.   Zpráva o činnosti obce a obecního úřadu od minulého veřej.ného

zasedáni'

6.   Schváleni'jednacího řádu zastupitelstva

7.   Pořízeni' nového územního plánu

8.   Schválení závěrečného účtu obce za rok 2011

9.   Určení auditora  pro přezkoumání hospodaření za  rok 2012

10.Rozpočtové opatření č. 2/2012

11.Personální a organizační záležitosti

12.Různé

12.1 Přijeti' daru od  Letiš tě  Praha a.s. v rámci programu žijeme zde

společně

13.Diskuse s o

14.Závě

Jan Sl

Staros

Vyvěš eno:     11.  6.  2012 Sejmuto:



Prezenční listina z veřeiného zasedání zastuDitelstva obce

Statenice dne 18.6.2012

„



Prezenční listina z veřeiného zasedání zastuDitelst\ra obce

Statenice dne 18.6.2012

Paní lng.  Miroslava Šmardová ..

Paní Věra  Nováková ....

Paní ,ng.Věra Volková ..........

Pan  lng.  Jan  Sládek ...............

Pan  Michal  Pokorný .............. =...

Pan  Michal  Kupec ........... > ..,.í.:

Pan  Jan  Nyklas .......................,

Pan Bohuslav Mrázek,  Dis. .„

Pan  Mudr.  Františ ek Picek .... :


